


قصتنا
تبدأ القصة في منتصف القرن العشرين في مكان دافئ وصغير في مدينة دمشــق

كان هناك شاب يحلم بتقديم خلطته الخاصة من القهوة الدمشقية.
شــغفه الحقيقي للقهوة هـــو الــذي جعله يبذل الكثير مـــن الجهد في تحضير الوصفة

المناسبة لفنجان قهوة دمشقية مثالي. 

وقد تحقق صبره وحلمه الذي طال انتظاره في عام 1951م حيث افتتح اول متجر صغير
له في شوارع دمشق المزدحمة حيث كان يحمص ويطحن حبوب القهوة الطازجة التي

قام باختيارها بعناية. 
بعد عقود من العمل الشاق،تحول المتجر الصغير إلى تسعة مصانع بين دمشـق ودبي.

The story begins in the twentieth century, in a warm and small place in
Damascus city.
as a young man was dreaming of his own Damascene coffee Mixture.

It made him puts a lot off efforts to prepare the recipe for the perfect cup
of Damascene coffee.
His patience and long await dream came true in 1951 when he opened his
own small shop in a crowded street in Damascus, where he was roasting
and grinding coffee beans that he selected carefully.

After decades of hard working, his little shop turns to nine factories from
Damascus to Dubai.

OUR STORY



أن نكون الرواد في ابتكار المنتجات.ونصبح مرجعا يفتخر به في خـدمة العملاء وضمان
الجودة.

تقديم القهوة بمفهوم إبـداعي وغير تقليدي يحول فنجان القهوة الاعتيادي إلى قصة
ملهمة.

To be named The Pioneers in product innovation. To become a benchmark
in customer service and quality assurance. 

To always present coffee under an umbrella of rich creative methodologies - 
to recreate and innovate the stories behind every cup. 

رؤيتنا

OUR VISION

رسالتنا

OUR MISSION



عـلاماتنا التجارية

تأسست شركة الحموي عام 1951 في دمشق – سوريه على يد السيد محمد عبد الوهاب الحموي 
الذي عكس عشقه للقهوة بإحساس عالٍ للنوعية والجودة. خلطة القهوة المميزة التي كان يقدمها 

لزبائنه حازت على إعجابهم وأدت إلى زيادة الطلب مما دفعه للتفكير بضرورة التوسع.

بلال  السيد  الأول  الابن  بقيادة  الحموي  محمد  السيد  أبناء  هم  العائلة  من  جديد  جيل  بدأ   1998
الحموي مرحلة جديدة من البناء والتطوير وذلك بإنشاء أول مصنع في الشرق الأوسط في دمشق 
يضم ثلاثة مصانع متكاملة الأول للقهوة الدمشقية والثاني للقهوة العربية السائلة تحت اسم بن 

الحموي والمصنع الثالث لإنتاج قهوة الاسبرسو الإيطالية تحت اسم اونوسبرسو. 
 

الذوبان  2003 تبعه مصنع آخر في ريف دمشق تحت اسم "سيتي كافيه" لإنتاج القهوة سريعة 
والذي الحق بمصنع لصناعة جميع العبوات البلاستيكية الغذائية لتعبئة الكريمر والشوكليت والقهوة 
مع  المسيرة  هذه  ترافقت  الهواء،  في  الموجودة  البكتيريا  من  العبوات  جميع  ونظافة  نقاء  لضمان 
العالمي  الغذاء  نظام سلامة  9001 وشهادة  الآيزو  الجودة  إدارة  نظام  على شهادة  الشركة  حصول 

الآيزو 22000. 

2013 تم افتتاح أربع مصانع جديدة تابعة لشركة الحموي في الامارات العربية المتحدة، مصنع لإنتاج 
القهوة الدمشقية تحت اسم بن الحموي والقهوة الإيطالية تحت اسم اونوسبرسو والقهوة الأميركية 
القهوة  الحموي ومصنع لإنتاج  السائلة تحت اسم بن  العربية  القهوة  كافيه ومصنع  اونو  تحت اسم 
سريعة  قهوة  لإنتاج  ومصنع  ميكس  وماي  وسي  آيس  كافيه  سيتي  اسم  تحت  والعصائر  المثلجة 

التحضير بكافة أنواعها تحت سيتي كافيه وسيتي كريمر وسيتي شوكلت.

2018 حصلت الشركة على تقييم بدرجة (A) من إدارة سلامة الغذاء في دبي وذلك بتطبيق نظام 
الجودة والمعايير الخاصة بإدارة سلامة الغذاء العالمية الآيزو 22000. كما حصلت الشركة بنفس العام 

على جائزة الابتكار والتكنلوجيا المتطورة من إدارة مدينة دبي الصناعية.

تتكامل مصانع شركة الحموي في تلبية متطلبات أسواق القهوة العالمية وذلك بطاقة إنتاجية 

 مصانع القهوة التي أسستها شركة الحموي في الشرق الأوسط تنوعت وتعددت وتميزت بتصنيع
كافة أنواع القهوة في العالم



Hamwi Co. was founded in 1951 Damascus, Syria by Mr. Mohammad Abd Al Wahab 
Al Hamwi. His passion and love for coffee transcended through to his quality 
mixtures, adored by his customers, the demand increased.

1998 the story continues with the next generation of Al Hamwi Family. Led by the 
eldest son - Bilal Al Hamwi, the development and construction of the first integrated 
coffee factory in the Middle East commenced. The integration harboured 
manufacturing structures for three coffee types; The deliciously traditional 
Damascene Coffee, "Hamwi Cafe"
a Liquid Arabic Coffee and "Unospresso" an italian espresso brand. 

2003 the growth continues with another development for "City Cafe", Hamwi Co.'s 
instant coffee brand. The factory, situated in the vast outskirts of Damascus had an 
extension which catered to the production of the Coffee Creamer's packaging. This 
was done to ensure the quality and cleanliness of the products - the high measures 
taken to guarantee this, led the company to obtain the ISO 9001 quality 
management and the ISO 2200 world food safety certificates. 

2013 Four new factories were opened by Hamwi Co In UAE, a factory to produce 
Damascene Coffee branded “Hamwi Café”, Italian Coffee branded “Unospresso”, 
American Coffee branded “Uno Café”, a liquid Arabic coffee factory named “Hamwi 
Café”, a factory to produce ice Coffee and juices branded “City Café Ice”, “SI“ and 
“MyMix“, and a factory to produce all kinds of instant Coffee branded “City 
Café”,“City Creamer” and “City Chocolate“.

2018 the company acquired an evaluation of (A) degree from Food Safety 
Management in Dubai, by applying quality systems and standards of World Food 
Safety Management “ISO 22000”, the company also obtained the Innovation and 
Developed technology award by Dubai Industry City Management.

Hamwi Co. Factories are integrated in meeting the global coffee market 
requirements, with a production capacity that satisfy the needs of all our customers 
worldwide.Hamwi Co. factories were built and established to creating and serving a 
variety of coffee types worldwide.

Hamwi Co. factories were built and established to creating and serving a variety of 
coffee types worldwide. 

OUR BRAND



MOCHABRIGHT

200g100g90g 450g 500g

CLASSIC EXTRA DARK

a sto�y behind every cup



ARABIC LIQUID COFFEE

1000 ML



ARABIC INSTANT COFFEE



INSTANT COFFEE

200g 100g50g 50g 2g





COFFEE CREAMER

170g 200g400g



Co�ee Creamer Sugar
قهوة كريمر سكر بدون سكر مضاف

No Sugar Added



Hot Chocolate



FLAVORED



180 ml - 240 ml



180 ml



180 ml



SAUDI INSTANT COFFEE



NEW
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